
Bestyrelsesmøde den 26.11.2013 kl 19.00 på Kulsviergården 
Afbud: Mijamaya, Helene og Gitte 
 

Godkendelse af referater 
Referatet godkendt 
 
Planlægning af næste års møder 
Vi besluttede følgende møderække, alle på skolen, alle fra 19-21 
14/1, 25/2, 8/4, 11/6 sommerhygge/mad, 26/8, 30/9, 29/10 generalforsamling. 
 
Råstofindvinding 
Vi diskurterede grusgraven og udvidelserne. Problemerne med 15m. under grundvandspejl, 
reetableringstidspunkt osv. Carlo laver udkast til Lokalrådets svar på forhøringen.  
 
Vælgermøde evaluering/økonomi 
Vi evaluerede at det var et godt planlagt vælgermøde og godt afviklet. Politikerne skulle have 
haft noget mere plads. Hans Henrik sørger for noget vin til dirigenten. Lokalrådets udgift til 
vælgermødet var ca. 7.000 kr. 
 
Forslag fra beboerne i Nejede 
Vi gennemgik trafikforslaget fra Nejede. Mente det var et fint forslag. Hans Henrik laver et brev 
til kommunen med Lokalrådets opbakning. 
 
Diverse aktiviteter/møder 
Frivillighedscenteret ville gerne have hjælp til uddeling af foldere. 
De frivillige Riddere vil blive inviteret til næste møde. 
Landsbyvisionen skal tilrettes, en arbejdsgruppe blev nedsat. 
 
Inspirationsaften 28. januar 2014 
Vores aflyste Dialogmøde er blevet til et Inspirationsmøde den 28. januar 17-20. 
Arbejdsgruppen omkring dette arbejder videre med projektet. 
 
Åben for tilføjelser 
Ingen tilføjelser. 
 
Eventuelt 
Vi aftalte at Hugo Holm Hansen kunne indtræde i Lokalrådet hvis han havde lyst. 
 
Referat skrevet af Carlo Medici 

 


